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20295 Wijziging van de Wet investeringsrekening, de 
Wet op de inkomstenbelasting 1964, de Wet op 
de vennootschapsbelasting 1969 en de Algemene 
wet inzake rijksbelastingen (afschaffing van de 
milieutoeslag en de energietoeslag, 
temporisering van de verrekening van 
investeringsbijdragen alsmede afschaffing van 
investeringsbijdragen voor vergunningen en 
dergelijke) 

Nr. 7 

1 Samenstelling: 
Leden: Van Dis (SGP), Kombrink (PvdA), Van 
Amelsvoort (CDA), Braams (VVD), Spieker 
(PvdA), Lansink (CDA), Gerritse (CDA), Van 
Erp (VVD), Van Muiden (CDA), Zijlstra 
(PvdA), Van lersel (CDA), ondervoorzitter, 
Rempt-Halmmans de Jongh (VVD), Tazelaar 
(PvdA), Groenman (D66), Pronk (PvdA), 
voorzitter, Schartman (CDA), Tommei (D66), 
Nijhuis (VVD), Vos (PvdA), G. Terpstra 
(CDA), Van Gelder (PvdA), Boers-Wijnberg 
(CDA), Van Rijn-Vellekoop (PvdA). 
Plv. leden: Leerling (RPF), Rienks (PvdA), 
Vreugdenhil (CDA), Scherpenhuizen (VVD), 
Vermeend (PvdA), Van Vlijmen (CDA), 
Mateman (CDA), Linschoten (VVD), Van Es 
(PSP), Lankhorst (PPR), Doelman-Pel (CDA), 
Van Rey (VVD), Verspaget (PvdA), Wolffen 
sperger (D66), Schaefer (PvdA), Moret-de 
Jong (CDA), Engwirda (D66), Schutte (GPV), 
Wöltgens (PvdA), Oomen Ruijten (CDA), 
Castricum (PvdA), Wolters (CDA). 

EINDVERSLAG 
Vastgesteld 8 december 1987 

De vaste Commissie voor Economische Zaken' acht met een tijdige 
beantwoording van de hierna volgende vragen en opmerkingen van de 
fracties van de P.v.d.A., D66 en de P.P.R. de openbare beraadslaging 
over dit wetsvoorstel voldoende voorbereid. 

Temporisering van de verrekening 

De leden van de fractie van D66 hadden met veel belangstelling de 
memorie van antwoord gelezen. Zij achtten het door de regering gegeven 
antwoord op vragen over de temporisering onvoldoende en bleven van 
mening dat een temporisering van de uitbetaling van de WIR beter 
vertaald kon worden in een verlaging van de basispremie. 

Het rentenadeel voor het bedrijfsleven dat met deze maatregel gepaard 
gaat, kan beter in de basispremie verwerkt worden. Naast een eenvoudige 
procedure betekent dit dat ook de extra kosten van f 2 min. voor pro-
gramma-aanpassing in verband met de temporisering van de WIR-uitgaven 
achterwege kan blijven. 

Afschaffing van de milieutoeslag en de energietoeslag 

De leden van de fractie van de P.v.d.A. waren niet overtuigd door de 
argumentatie van de bewindslieden inzake de handhaving van hun 
voornemen om de milieu- en energietoeslag af te schaffen. 

Zij stelden vast dat de bewindslieden in de memorie van antwoord 
nauwelijks ingaan op de argumenten die tegen afschaffing van deze 
toeslagen pleiten. Wat is het oordeel van de bewindslieden over de 
dekking die door de werkgeversorganisaties wordt aangegeven ter 
handhaving van de milieutoeslag? Deze leden waren ook van mening dat 
onvoldoende serieus is ingegaan op de suggesties die zij hebben gedaan 
voor een mogelijke dekking ter handhaving van beide toeslagen. 

De leden van de fractie van D66 bleven van mening dat de milieutoeslag 
en de energietoeslag een goede sturing van investering betekenen, die op 
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dit moment niet gemist kan worden. De aan het woord zijnde leden 
hadden minder vertrouwen in de bereidheid van het bedrijfsleven om 
dure milieu-investeringen op eigen kosten te doen, mede gezien de 
internationale concurrentie. Zij drongen er bij de regering op aan beide 
toeslagen te handhaven. 

Kennis genomen hebbend van de memorie van antwoord en van de 
meest recente cijfers omtrent de overschrijding van het voor de WIR 
begrote bedrag wilden de leden van de fractie van de P.P.R. alsnog 
enkele kanttekeningen plaatsen en enkele vragen stellen. 

Onbegrijpelijk vonden zij de afweging die het kabinet heeft gemaakt door 
wèl de energie- en milieutoeslag te schrappen en niet te kiezen voor een 
geringe verlaging van de basispremiëring. Het voornaamste argument van 
het kabinet is, dat de basispremiëring een van de factoren vormt die 
bepalend zijn voor het algemene investeringsklimaat. Inderdaad, maar de 
P.P.R.-fractie wees erop dat de hoogte van de te ontvangen WIR-subsidies 
in het algemeen geen doorslaggevende factor is. Ondernemers vinden de 
WIR-premies «mooi-meegenomen» en dat maakt dat hun inzet tegen 
verlaging van de basispremiëring op deze leden weinig indruk maakte. 
Bovendien: hoeveel «slechter» wordt een algemeen investeringsklimaat 
door een 0,5% daling van de basispremiëring? Wordt een eventuele 
verslechtering ruimschoots gecompenseerd door de recente renteverla-
gingen? 

Het offeren van de toeslagen ten gunste van de basispremiëring wezen 
deze leden af, nu uit de onlangs verschenen najaarsnota is gebleken dat 
er veel meer WIR-subsidies zijn verstrekt dan tot nu toe is verondersteld. 
Dit maakt de wanverhouding tussen de hoge uitgaven voor de algemene 
basispremie en de relatief geringe uitgaven voor de energie- en miileu-
toeslag des te groter. 

De leden van de P.P.R.-fractie wezen de afschaffing van de milieu- en 
energietoeslag temeer af, daar de onderbouwing door het kabinet uiterst 
zwak is. De veronderstelling, zoals verwoord in de memorie van antwoord, 
dat groeiend milieubewustzijn bij bedrijven stand zal houden nadat de 
milieutoeslag is afgeschaft, is op geen enkel concreet gegeven gebaseerd. 
Is hier ooit enig onderzoek naar verricht, zo vroegen zij het kabinet. 

De voorzitter van de commissie, 
Pronk 

De griffier van de commissie, 
Koppen 
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